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BR-01.0012.1.6.12.2014 

Protokół nr 78/2014 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 8 września 2014 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa  

 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu, Tadeusz Trzmiel, Zastępca Prezydenta Miasta, Andrzej Natkaniec 

i Marek Kabaciński, Wiceprezesi Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. 

z o.o, Wacława Skubida, dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Radosław Gądek, 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej, Tomasz Sądag, zastępca dyrektora Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej, Halina Szłapa, kierownik Działu Nieruchomości Zarządu 

Infrastruktury Sportowej  oraz inni zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat oceny egzekwowania „Regulaminu 

        utrzymania czystości i porządku  na terenie  Gminy         Miejskiej  Kraków”. 

2.Prezentacja zamierzeń Stowarzyszenia Armatorów i Inwestorów Dorzecza Wisły. 

3.Sprawy bieżące.  

  4.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1  

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat oceny egzekwowania „Regulaminu 

      utrzymania czystości i porządku  na terenie  Gminy Miejskiej  Kraków”. 

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat oceny egzekwowania „Regulaminu 

      utrzymania czystości i porządku  na terenie  Gminy Miejskiej  Kraków” przedstawili    

      Radosław Gądek, Zastępca Komendanta Straży Miejskiej,  Marek Kabaciński, Wiceprezes 

      Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o. oraz Wacław Skubida, dyrektor 

      Wydziału Gospodarki Komunalnej. 

W dyskusji udział wzięli: Wojciech Wojtowicz, Anna Mroczek, Grażyna Fijałkowska,       

      Sławomir Ptaszkiewicz, Katarzyna Pabian, Włodzimierz Pietrus, Grzegorz Stawowy oraz 

      przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi  i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Marek Kabaciński i  Andrzej Natkaniec, 

Wiceprezesi Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o, oraz Radosław 

Gądek. 

 

Ad.2 

Prezentacja zamierzeń Stowarzyszenia Armatorów i Inwestorów Dorzecza Wisły. 
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Prezentacji zamierzeń Stowarzyszenia Armatorów i Inwestorów Dorzecza Wisły dokonał        

      Aleksander Staszczyk. 

Członkowie komisji otrzymali ww. prezentację.  

Następnie głos zabrał Tomasz Sądag, zastępca dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki 

      Wodnej. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus,  Stanisław Rachwał, 

Grażyna Fijałkowska oraz Konrad Myślik z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Tomasz Sądag i Halina Szłapa, kierownik 

Działu Nieruchomości  Zarządu Infrastruktury Sportowej. 

   

  Ad.3 

  Sprawy bieżące. 

   

   Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

  Ad.4 

Oświadczenia, komunikaty. 

Brak 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

18.30 zamknął posiedzenie.       

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety z nagraniem stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu. 

                            

                           

                    Grzegorz Stawowy 

                       

                 Przewodniczący Komisji 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


